
 

 

Verslag van de bijeenkomst van Campenholt op 14 september 2024. 

Aanwezigen: Hugo Schoevaerts, voorzitter, 

Agnes Peremans, Ann Peeters, Ann Van Remoortel, Erik Heymans, Felix Goossens, Huub Van 

der Steld, Liesbeth Merckx, Louis Leten, Marcel Simons, Paul Behets, Stijn Simons, Willy 

Christiaens, Wouter Vanderbist 

Verontschuldigd: Emile Debacker, Hubert Gulinck, Huguette Kemps, Karine Empereur, 

Marleen Horemans, Oscar Dekeyser, Pol Hessels, Willy Sevenants 

Agenda: 

- Uitstappen 

Op 8 september zijn we niet naar de Kazerne Dossin in Mechelen gegaan, want in groep is het niet 

gemakkelijk om een afspraak vast te leggen. Karine gaat dit nog nazien en doorsturen.  

De uitstap naar Gent is vastgelegd op 19 oktober. Een bezoek aan de Boekentoren (begeleid en intern) 

om 10 u en in de namiddag de tentoonstelling “Judith, een Karolingische prinses in Gent ?” in de Sint-

Pietersabdij. We gaan met carpooling en middageten wordt ook voorzien. Kostprijs ligt ongeveer 

tussen 50 en 60 euro. Met een museumpas is de toegang tot de toren gratis. 

- Cinema Campenholt 

De volgende film, die we gaan vertonen, is op maandag 4 november de ‘De Brand van Leuven’. Deze 

documentaire is van dezelfde organisatie als de film ‘Leuven Vlaams’ en anderen. Deze documentaire 

van ongeveer 50 minuten werd ingesproken door Rudi Vranckx. Voordat deze film vertoond gaat 

worden, zal Felix een korte toelichting geven bij de gebeurtenissen in Kampenhout tijdens het begin 

van de Eerste Wereldoorlog.  

We kunnen misschien enkele foto’s van onze tentoonstelling “Kampenhout in WOI” gebruiken voor 

onze reclameposter, best met niet te veel tekst. En in de foyer kunnen we enkele posters van de 

tentoonstelling van vroeger omhoog hangen. Als ze niet interessant zijn, kunnen we dingen aanpassen 

(wat minder tekst bv.) 

 

- Lezing Jan Wynants (Kerkpoortclochard, broer van organist in Kampenhout) 

Hubert heeft met hem eens gesproken over een voordracht rond mondharmonica’s. Eventueel doen 

we dat samen met de cultuurdienst en/of BCM. We gaan dat nu nog even uitstellen. 



- Cursus Oud Schrift 

Deze cursus wordt gegeven door Paul in “de Semse” in 4 lessen: 1, 8, 22 en 29 oktober. Dit zal eerder 

voor wat gevorderden geschikt zijn.  

- Archeologische sporen aan de hoek Tritsstraat/Dorpsstraat 

Tijdens de uitgraving van de kelder/parking van het toekomstige gebouw “Den Tripel” waren er enkele 

eigenaardige cirkelvormige sporen te zien (zie foto). Op die plaats mag men een bewoning van meer 

900 jaar verwachten. 

 

 

Benieuwd over de betekenis hiervan heeft een lid informeel Noël Vandenberghe (dienst geologie van 

de KUL) gecontacteerd. 



Hierbij een samenvatting van zijn verklaring/bevindingen: 

Ik vermoed zeer sterk dat de structuren de posities zijn van kalksteen concreties* in het zand. Dan 

zouden de stenen net onder het vlak nog verborgen moeten zitten of er net boven en dus al 

weggehaald zijn. De ronde structuren en de onregelmatige spreiding ervan doen me aan die 

zandstenen denken (paalfundering sporen zouden regelmatiger verspreid geweest zijn en zijn 

ongewoon in dit gebied…maar is dat bekend op de site?). Een argument zouden ook enkele ‘ 

steenfragmenten’ in één zo een structuur die ik kon zien dicht tegen de Tritsstraat. 

Grote ontbrekende informatie is een verticale doorsnede door zo een ‘cirkel’ structuur. Je weet maar 

nooit dat ze goede informatie kunnen leveren om tot een beter inzicht dan nu te komen. 

*Een concretie in de bodem is een harde, compacte massa die gevormd wordt door de neerslag van 

mineraal cement in de ruimte tussen deeltjes, en wordt aangetroffen in sedimentair gesteente of 

grond. Concreties zijn vaak ovaal of bolvormig van vorm, hoewel ook onregelmatige vormen 

voorkomen. 

- Bestemming Christusbeeld Molenstee 

Het schepencollege is ermee akkoord om het Christusbeeld door de aannemer te laten vrijmaken uit 

de berg grond en zand en door de gemeente te laten vervoeren naar de tuin van Huub. Deze oplossing 

was aangegeven door de Heemkring als mogelijkheid, omdat het toch ergens tijdelijk naar toe moest. 

Wij krijgen toestemming voor kleine restauratiewerken. Een definitieve herbestemming is nog niet 

gekend. 

- Promofilm 

We hebben gediscussieerd over de beleidsvisie zoals getoond in “Kampenhoudt van u”, het 

promotiefilmpje dat door de gemeente werd geproduceerd, werd bekeken. 

- Gidsenwerking 

Van de cultuurdienst hebben we de vraag gekregen om mee te helpen de gidsenwerking in 

Kampenhout uit te breiden (nu zijn er nog maar een drietal gidsen, vooral voor het witloofmuseum). 

Daarom heeft het gemeentebestuur een voorstel gedaan om een cursus voor de opleiding tot gids uit 

te werken. Een lessenreeks van 10 lessen van elk 2 uur stellen ze voor. Dit zou niet via de Gidsenbond 

georganiseerd worden; de Gemeente Kampenhout zou dit zelf willen doen en de lessen zullen door de 

toeristendienst gegeven worden. De vraag is naar de heemkring gekomen om te helpen hierbij. 

Gegadigden om dit uit te werken zijn dus welkom. 

- Archief Heemkring 

In de loop der jaren hebben we veel documenten gekregen van Jeanne Servranckx, meestal kopieën 

van parochieregisters. Nu dat dat toch allemaal digitaal opgeslagen is, rijst de vraag of we deze kunnen 

afstoten of anders op de zolder van Villa Lucie bijhouden.  

De inventarisatie van het archief: Hugo heeft thuis al een vierhonderd documenten geïnventariseerd, 

maar dat is maar een klein deel van het geheel. Huub scant die documenten dan en daarna kan het in 

de Villa Lucie bewaard worden. Het begint in de goede richting te gaan. 



Oproep: Wie wil er nu effectief aan meewerken? Is het een goed idee om een breder publiek aan te 

spreken of houden we het toch beter binnen de heemkring? Er is in de Villa Lucie een goede uitrusting 

voor scannen en ingeven ter beschikking. 

Wouter en Stijn gaan eens kijken naar de digitale structuur. Als dingen eerst gedigitaliseerd worden en 

dan beschreven, kan een groot deel van het werk namelijk thuis gebeuren door vrijwilligers in hun 

eigen tijd. 

- KAVA 

Er zijn al een aantal straten beschreven. De bedoeling is om door een straat te wandelen en dat je de 

huidige situatie wat beschrijft. Denk niet te snel, dat er niets te zien is. De straten, die we nu gedaan 

hebben, omvat ongeveer 10 procent van de Kampenhoutse straten. Wie zich geroepen voelt, mag 

zeker meedoen, heel graag zelfs!  Oscar zal eens bij SenioKa vragen of er mensen bereid zijn om mee 

te werken. We gaan ook nog eens een oproep doen naar onze eigen leden. Contacteer Paul Behets 

gerust. De volgende bijeenkomst is 7 oktober om 19u ’s avonds.  

- Varia 

In het herfstnummer van het tijdschrift “Faro” zal er een artikel gepubliceerd worden van Wouter 

Vanderbist, in kader van het Erfgenamen-project, waarin mensen jonger dan 26 jaar hun visie op het 

cultureel-erfgoedveld konden delen. Het artikel kan je hier lezen:  

https://issuu.com/faronet/docs/faro_2024_17_3_issuu 

 

 

Volgende bijeenkomst: zaterdag 12 oktober 2024 te 10 uur in De Krop, Dorpsstraat 9b.  

 

Wouter Vanderbist        Hugo Schoevaerts  

Verslaggever         Voorzitter  
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